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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
D. 2. juni 2023 

 

Venlig hilsen 
 

 Tina Hansen  
Næstformand 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Lars, Ann, Ulla, Lone, Vivi, 

Matilde, Maria, Maria Boline, Lisbeth 

og Tina 

 
 

 
 

 
Afbud: Pernille 

 

 

 

Ref.:  Tina Hansen 

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Ingen bemærkninger 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Generalforsamling    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beretning: Alle input til både den 

skriftlige og mundtlige beretning sendes 

til Lisbeth og Tina senest den 15. juni. 

Ulla vil gerne sende noget om 

psykiatriområdet. 

Elektronisk afstemning: Der er 

indhentet tilbud fra AV-center om digitalt 

afstemningsudstyr. Ved 60 enheder er 

det ca. 20.000. Det koster ekstra pr. 

enhed derover. Det bestilles. Men der bør 

arbejdes med, at SL kunne have sit eget 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

Fax 7248 6510 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2.b. Kredsbestyrelsens deltagelse i 

kredsens aktiviteter. 

 

 

 

 

 

 

 

2.c. Folkemøde Møn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

udstyr / system, da det kan blive meget 

dyrt i længden. Men da der kan blive 

mange afstemningsrunder, gøres det 

denne gang. 

Der vurderes yderligere om der skal 

noget med om hjemløsereformen (Maria 

ville høre Kristina om der var lokale input 

/ konsekvenser), Folkemøde Møn, 

kommunal økonomi og børnene først.  

Fremtidigt arbejde: OK 24 – politisk 

indflydelse, herunder politisk konsulent.  

– Noget mere om mulighederne ved FTR 

som tilføjelse til tillidsrepræsentanterne. 

– Mere om arbejdsmiljøet, da de 

verserende besparelser kommer til at 

udfordre arbejdsmiljøet endnu mere. 

Næstformandsposten: PT kender vi 

følgende kandidater; Klaus B. Jensen, 

Morten Lundhøj, Jørgen Christiansen, 

Mårten Mårtensson, Peer Frederiksen, 

Maria Boline Boesen. 

Ulla stiller ikke op til kredsbestyrelsen, 

men som kongresdelegeret. Ann og Vivi 

overvejer stadig. Resten af bestyrelsen 

genopstiller. Tina stiller op til 

kassererposten. 

Da vi skal lave et budget i bedre balance, 

vil kredsbestyrelsen anbefale en størrelse 

på kredsbestyrelsen fremover på 9. 

Formandskabet kan, i samarbejde med 

den nyvalgte næstformand, planlægge et 

rimeligt og økonomisk ansvarligt overlap 

på ca. 1 måned. 

 

 

Ved hver enkelt aktivitet skal det aftales, 

hvor mange som kan deltage med frikøb. 

Derudover kan andre have lyst og 

mulighed for at deltage uden frikøb. 

Vi skal være opmærksomme på at holde 

kørselsudgifterne nede ved samkørsel, 

hvor det er muligt. Vi skal blive bedre til 

at koordinerer dette. 

 

Om fredagen bliver der en fælles stand 

med BUPL for at gøre de unge 

opmærksom på de mange jobmuligheder 

med en pædagoguddannelse. Der bliver 

en fælles quiz, uddeling af bolsjer, æbler 

og kuglepenne. Der arbejdes også på lidt 

andet relevant materiale. 

Udover Tina frikøbes et 

kredsbestyrelsesmedlem til standen. 

Lisbeth deltager fra os i FH’s stand. 

Om lørdagen står en arbejdsgruppe for et 

debatarrangement på scenen på Stege 

Torv kl. 15.00. Emnet er mistrivsel hos 

børn og unge. Det bliver med en 

paneldebat. Vores nye politiske konsulent 
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2.d Drøftelse af HB - materiale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.e. Økonomi 

 

 

 

står for at faciliterer debatten. Klaus 

frikøbes nogle timer. Tina og Lisbeth 

deltager også. Andre deltager måske 

også uden frikøb. 

 

OBS. Den planlagte kontingentstigning på 

13,00 kr. til juli foreslås udsat til 

1.1.2024. 

Der opkræves den så sammen med en 

stigning i 2024 også på 13,00 kr., så den 

samlede stigning bliver 26,00. Den 

manglende kontingentindtægt for 2. 

halvår 2023 tages af formuen, så 

kredsene ikke mærker det. 

Vi kan ikke blive ved med ikke at 

fremskrive kontingentet, hvis vi skal 

kunne give den nuværende service. 

Langsigtet budgetholdbarhed: Når vi 

tænker ud af boksen for at løse 

opgaverne på en anden måde, kan det 

også give nye, gode løsninger. Ved 

harmonisering af opgaveløsninger kan der 

være en frygt for, at det bliver laveste 

fællesnævner, der bliver valgt. 

 

Regnskabstallene for første kvartal blev 

gennemgået. 

Medlemstallene i hele SL er faldende. I 

Storstrøm ses dog kun et mindre fald. 

Men det, sammenholdt med manglende 

kontingentstigninger gør, at vi 

fremadrettet får færre penge at løse 

opgaverne for. 

Vi har i nogle år budgetteret med 

underskud, da vi har haft en pæn formue. 

Fremadrettet skal vi lave et budget i 

balance. Dette for stadig at have en 

formue, som giver os handlemuligheder. 

Det kan være ved overlap ved 

personaleskift, særlige indsatser, 

nødvendige investeringer eller lign. 

For at få budget 2024 i balance er alle 

ting i spil. Medlemsarrangementer, der 

bliver udbudt mere online og der vil også 

blive koordineret noget centralt fra. 

Julegaver til bestyrelsen. Forplejning. 

Tina undersøger, hvor meget kredsen har 

af udgifter til jubilæumsgaver.  

Ud fra dette vil der blive lavet et udkast 

til budget 2024. 

3. 

Lukket punkt  

 

Intet til lukket punkt. 

4. 

Orientering fra: 

 

 

4 a.  

Kredsbestyrelsesmedlemmer  

 

Punktet ikke nået grundet tidspres 

4 b. 

Kredskontoret 
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Møde om OK 2024 på kredskontoret 

mandag den 4. september. Verne fra FU 

deltager. 

5. Nyhedsbrev Næste nyhedsbrev udkommer i næste 

uge. Næste deadline 25 august. 

6. Næste kredsbestyrelsesmøde 14. september 2023 

7. Evt.  

 

 

 

 

 

 


